
 

Zápisnica č. 01/23 

zo zasadnutia výkonného výboru SZS, konaného dňa 21.3.2023 v Starom Smokovci 

 

Prítomní: Ing. Viera Bachárová Findurová, Mgr. Rastislav Drajna, Bc. Ján Harniš, Milan Parimucha, 

Ľubomír Mick, Lukáš Brož, Ing. Jaroslav Slávik, Ing. Mária Vastušková 

Miesto: Zasadacia miestnosť Slovenského zväzu sánkarov 

Program: 

 

1. Zahájenie 

2. Zhodnotenie sezóny 2022/2023 

3. Predbežný rozpočet na sezónu 2023/2024 

4. Príprava Konferencie SZS 

5. Rôzne 

 

1. Zahájenie 

Predseda SZS, Ing. Viera Bachárová Findurová privítala členov výkonného výboru. Oboznámila 

prítomných s programom.  

 

2. Zhodnotenie sezóny 2022/2023 

 

Tréner Lukáš Brož poďakoval za letnú prípravu vrátane prípravy v zahraničí a jej veľký prínos, zdôraznil 

zlepšenie v štartoch. Ďalej poďakoval za účasť na každom Svetovom pohári. Sezóna bola úspešne 

zvládnutá bez zranení. Výborný bol počet jázd pred sezónou. Značný prínos mala i psychologická 

príprava. Za jednotlivých reprezentatov:  

Jozef Ninis si napriek zraneniu udržal rovnakú úroveň a dosiahol veľmi dobré výsledky, škoda 

konečného výsledku na Majstrovstvách sveta, pretože mal našliapnuté na oveľa lepší výsledok. Jozef 

Hušla zaznamenal výrazný pokrok, stabilizoval sa a to hlavne vďaka psychologickej príprave. Marián 

Skupek dosiahol stabilné výsledky. Rezervy má ešte v polohe a štartoch. Mal nové šíny a kozlíky, vďaka 

za pomoc patrí Ľubomírovi Mickovi. Kataríne Šimoňákovej patrí vďaka za účasť v sezóne aj napriek 

zníženej tréningovej príprave. Dvojica Tomáš Vaverčák a Matej Zmij mala väčšie očakávania na stabilné 

11.miesto, bohužiaľ nedarilo sa im dosahovať dve stabilné jazdy. 



 

Tréner Ing. Jaroslav Slávik vyzdvihol iný prístup Lukáša Broža oproti tomu, keď on športoval. Je dobré, 

že je komunikácia u mužov. Muži majú potenciál, výborný je prístup športovcov k tréningom. Rezervy 

sú v mentálnej príprave na súťaže. Veľký potenciál má Marián Skupek, ale potrebuje ešte veľa trénovať.  

Ľubomír Mick zdôraznil potrebu pracovať na materiáli skôr.  

J. Harniš zhodnotil juniorskú sezónu 2022/2023. 

Juniori absolvovali letnú prípravu na kolieskových saniach v Igls, Sigulde, ďalej kondičné tréningy 

v Tatrách a štarty v Starom Smokovci. A nakoniec výcvikové tábory na ľade ešte pred sezónou. 

Najväčšou škodou pre juniorov je, že ich rozdelili na mladších a starších. Tréneri z FIL nevedeli 

športovcom dostatočne pomôcť na tréningoch. Za športovcov jednotlivo: 

Christián Bosman mal veľmi kvalitnú prípravu, dal si na sebe záležať, má veľkú motiváciu a je to na 

tréningoch vidieť. Má peknú polohu, no nevyšli mu MEJ a MSJ. V družstvách dosiahli 3. miesto. Treba 

popracovať na psychickej príprave. V lete navrhujem spoluprácu s psychologičkou z Dukly. Vrastislav 

Varga nemal plnohodnotnú prípravu, má veľký potenciál, ale MEJ A MSJ nevyšli podľa predstáv, hoci 

tréningy boli bez problémov. S Metodom Majerčákom strácali na štartoch v dvojiciach. Metod mal 

jazdný prejav v poriadku, štarty slabšie. Viktória Praxová 1 rok nejazdila (kvôli zrušenej juniorskej 

sezóne z dôvodu COVID-19), čo bolo citeľné. Letná príprava bola kvalitná. Potenciál veľký, potrebuje 

veľa jazdiť. V Bludenz jazdili dvojky s Desanou Špitzovou, ktorá absolvovala všetko podľa kalendára. Aj 

u Desany bolo cítiť chýbajúcu 1 sezónu jazdenia. Viktória Praxová a Bruno Mick sa zúčastnili tréningu a 

pretekov v PyeongChangu, kde budú budúcu sezónu ZOHM. Tréner bol spokojný s ich jazdným 

prejavom na uvedenej dráhe. Bruno má veľmi pekný jazdný prejav, ale potrebuje pribrať. Michal 

Macko má pozitívny prístup k tréningu, nabral svalovú hmotu.   

Tréner Milan Parimucha informoval o sezóne sánkovania na prírodnej dráhe. Juniorský tím sánkarov 

začal sezónu prípravným kempom v týždni pred Vianocami v rakúskom Winterleiten-Judenburg. Hneď 

po vianočných sviatkoch sa zúčastnili 1. SPJ vo Winterleiten, hneď nato v Passeiertal. Na základe 

dobrých výsledkov dostali ponuku štartovať medzi seniormi. Na SP v Jaufental získala dvojka 5.miesto 

a Gabriel Halčin za jednotlivcov 15. miesto. V Deutchnofene na extrémne ťažkej dráhe získali Peter 

a Dominik Neupauerovci 3. miesto medzi seniormi. Peter Neupauer sa v Deutschnofene zranil 

a nemohol pokračovať v sezóne. Zostavili novú dvojicu Gabriel Halčin a Dominik Neupauer, ktorí na 

Majstrovstvách Európy Juniorov v Mariazell skončili na 4.mieste. Za jednotlivcov Gabriel Halčin na 11. 

mieste. Na Majstrovstvách sveta medzi mužmi do 23 rokov skočil G. Halčin na 8. mieste a dvojka Halčin-

Neupauer na 3. mieste. 

 



 

3. Predbežný rozpočet na sezónu 2022/2023 

V. Bachárová Findurová informovala o výrazne znížených príjmoch na rok 2023, zo strany Ministerstva 

školstva, ale aj Medzinárodnej sánkarskej federácie FIL a na druhej strane zvýšených nákladoch na 

jazdy, ubytovanie, PHM. Kalendár Medzinárodnej sánkarskej federácie FIL na sezónu 2023/2024 ešte 

nebol vydaný, po jeho vydaní prebehne aktualizácia plánu akcií s rozpočtom akcií. 

 

4. Príprava Konferencie SZS 

Členovia výkonného výboru diskutovali o príprave Konferencie SZS.  

 

Zapísala:   Ing. Viera Bachárová Findurová, predseda, v. r.  

Overil: Milan Parimucha, v.r.   

 

 

   Ing. Viera Bachárová Findurová v. r.             

          predseda SZS 


